



California Address Confidentiality Program
Enrollment Application Addendum

On the application, Section 3: Minor Child Information is pursuant to California Government Code 6206(a)(4) that states the application must contain:

(4) The name and last known address of the applicant's minor child or children, and the name and last known address of all other parents or guardians of the minor child or children of the applicant, as legally established by voluntary declaration of paternity, court order, placement on the child's birth certificate, or other legal method pursuant to the Uniform Parentage Act (Part 3 (commencing with Section 7600) of Division 12 of the Family Code). If no other parent or guardian has been established for the applicant's minor child or children, this section may be left blank.

For questions regarding this section of the law, please seek legal counsel. If you need a California attorney, lawyer referral services are available through the State Bar of California, 1-866-442-2529 (toll free in California) or via email at LRS@calbar.ca.gov. If you cannot afford a private attorney, assistance may be available through the McGeorge School of Law – California Victims Resource Center at 1-800-VICTIMS(842-8467), a county Bar Association, or a local Legal Aid Society.

California 地址保密計劃
登記申請附錄

申請表第 3 節：未成年子女資訊符合《California 政府法典》第 6206(a)(4)條，其中規定申請表必須包含：

(4)申請人的未成年子女的姓名和最新地址，以及申請人未成年子女的所有其他父母或監護人的姓名和最新地址均根據《統一親子關係法》（《家庭法》第 12 章第 3 部分（從第 7600 條開始））並透過自願宣布親子關係、法院命令、在子女出生證上註明或其他法律方法而合法確定。如果沒有為申請人的未成年子女確定其他父母或監護人，則此部分可以留空。

如對這一部分法律有任何疑問，請諮詢法律顧問。如果您需要 California 律師，可透過 California 律師協會撥打 1-866-442-2529（California 免費電話）或發送電郵至 LRS@calbar.ca.gov 獲得律師推薦服務。如果您無法負擔私人律師費用，可以透過 McGeorge School of Law – California 受害者資源中心 1-800-VICTIMS(842-8467)、縣律師協會或當地法律援助協會獲得幫助。